



د/خالد الكريمي

عضو مجلس إدارة والمدير العام التنفيذي الأول
العضو المنتدب

KHALID AL KARIMY, PH.D.

**CEO & Senior Managing Director
Board Member**

Khalid Al Karimy, Ph.D., is the Chief Executive Officer and the Senior Managing Director of Abdul Latif Jameel United Finance Co. He is the head of the digitalization and transformation committee in ALJUF responsible for digitalizing the business model, adding new services and products.

He is in-charge for overseeing and directing the implementation of ALJUF business strategies and policies across the regions. He also led the process of devising the company's strategic plans, including future company position in the market, new offerings and improving operational efficiency through changing processes, and altering business model to be more efficient and effective.

Dr. Khalid has extensive board experience in financial services as well as human resources. He held many positions such as training manager, talent management at the Islamic Development Bank, Support Services Division Director at Abdul Latif Jameel United Finance company. He also serves as board member at Abdul Latif Jameel United Finance and SIJIL (Saudi Financial Lease Contract Registry Company).

Dr. Khalid received his undergraduate studies in King Abdulaziz University, in Jeddah, from which he graduated with a Bachelor's degree in Accounting. He earned a Master's degree in Business Administration (International) Management at University of St. Thomas, Minnesota, USA and a Doctorate degree in Industrial Technology at the University of Northern Iowa, Iowa, USA.

د. خالد الكريمي، هو المدير العام التنفيذي الأول، «العضو المنتدب» في شركة عبد اللطيف جميل المتحدة للتمويل، وهو الذي يقود لجنة التحول الرقمي المسؤولة عن رقمنة وأتمتة نماذج الأعمال في الشركة وإضافة خدمات ومنتجات إلكترونية جديدة.

كما أنه مسؤول عن الإشراف على وتوجيه تنفيذ استراتيجيات وسياسات الأعمال في عبد اللطيف جميل المتحدة للتمويل عبر مناطق المملكة. كما قاد الدكتور خالد عملية وضع الخطط الاستراتيجية للشركة، بما في ذلك وضع الشركة المستقبلية في السوق، من خلال المنتجات الجديدة وتحسين الكفاءة التشغيلية للشركة من خلال تطوير الإجراءات وأتمتها، وتغيير نموذج الأعمال للشركة ليكون أكثر كفاءة وفعالية.

وتتنوع خبرة د. خالد بين مجال الخدمات المالية و مجال تطوير الموارد البشرية. وقد شغل عدة مناصب منها مدير التدريب والتطوير ومدير إدارة المواهب في البنك الإسلامي للتنمية والمدير العام التنفيذي للخدمات المساندة وكذلك المدير العام التنفيذي لقطاع العمليات بشركة عبداللطيف جميل المتحدة للتمويل. كما يشغل د. خالد عضوية مجلس إدارة شركة عبد اللطيف جميل المتحدة للتمويل والشركة السعودية لتسجيل عقود الايجار التمويلي

حصل د. خالد على شهادة البكالوريوس في المحاسبة من جامعة الملك عبدالعزيز بجدة، وشهادة الماجستير في الإدارة من جامعة سانت توماس بالولايات المتحدة الأمريكية وكذلك شهادة الدكتوراه في التقنية الصناعية من جامعة شمال أيوا بالولايات المتحدة.



رمضان خاتم الزهراني

المدير العام التنفيذي للعمليات

Ramadan Al Zahrani

Managing Director of Operations.

Eng. Ramadan is the Managing Director of Operations heading Financing operations and customer's relations for the company. Ramadan has near 24 years of experience in business development and sales. He worked previously in different industries with companies including Procter and Gamble, Saudi National Bank and Bupa Arabia for cooperative insurance. Ramadan joined ALJUF since 2015 with Operations department where he managed various sectors before being promoted to Head Operations. Ramadan holds a B.S. Degree from King Fahd University of Petroleum and Minerals in Systems Engineering and attended executive development programs with Insead Business School and others.

يشغل المهندس/ رمضان منصب المدير العام التنفيذي لإدارة العمليات وهو المسؤول الأول عن عمليات التمويل وعلاقات العملاء للشركة.

يتمتع المهندس/ رمضان بخبرة مهنية تقارب ٢٤ عاماً تتركز في مجال تطوير الأعمال والمبيعات داخل المملكة حيث عمل سابقاً لدى عدة جهات ومنها شركة بروكتر وقامبل، البنك الأهلي السعودي وشركة بوبا العربية العربية للتأمين التعاوني وإنضم للشركة منذ عام ٢٠١٥ في إدارة العمليات حيث عمل على عدة قطاعات قبل توليه منصب المدير العام التنفيذي للعمليات وهو حاصل على شهادة بكالوريوس في هندسة النظم من جامعة الملك فهد للبترول والمعادن وعدة دورات تنفيذية تشمل جامعة إنسياد للأعمال.



طلال مفرح السعدي

مديرعام تنفيذي مالي

Talal Mofareh Alsaadi

Chief Financial Officer "CFO"

Mr. Talal Alsaadi comes to ALJUF with more than 19 years of experience.

Talal Alsaadi holds bachelor's degree in international business administration and masters of business administration degree in Finance (MBA Finance) and IFRS certificate from ACCA. He worked previously in different industries with companies including Najm Company for Insurance Services, SAPTCO and Gulf International Bank.

الأستاذ/ طلال يتمتع بأكثر من ١٩ سنة خبرة في المجال المالي اكتسبها من خلال مسيرته المهنية، حيث شغل منصب المدير المالي في شركة نجم لخدمات التأمين وشركة سابكو وعمل كمراقب مالي في بنك الخليج الدولي، وهو حاصل على شهادة البكالوريوس في إدارة الأعمال الدولية وماجستير في إدارة الأعمال المالية، بالإضافة إلى حصوله على شهادة معتمدة في المعايير الدولية.



محمد هاني عبدالجبار

المدير التنفيذي للالتزام ومكافحة غسل الأموال

Mohamed Abduljabbar

Compliance & AML Director

Mr. Abduljabbar is the Director of the Compliance and Anti-Money Laundering and Terrorist Financing Department and he is primarily responsible for improving and developing the Compliance culture. He is occupied the position of the Chairman of ALJUF's Cyber Security Committee and a member of the Compliance and Anti-Money Laundering and Terrorist Financing Committee for finance companies. Mr. Mohamed has more than 17 years of professional experience in the field of compliance, Governance and internal auditing in the financial sector in the Kingdom of Saudi Arabis, where he previously worked for Bank Al-Jazira and Al-Ahly Bank. He holds a certificate of Certified Compliance Officer in addition to an advanced diploma in Compliance and Anti-Financial Crimes.

يشغل الأستاذ/ محمد منصب المدير التنفيذي لإدارة الالتزام ومكافحة غسل الأموال وتمويل الإرهاب وهو المسؤول الأول عن تحسين وتطوير ثقافة الالتزام. وهو رئيس لجنة الأمن السيبراني في الشركة وعضو لجنة الالتزام ومكافحة غسل الأموال وتمويل الإرهاب لشركات التمويل لعدة دورات. يتمتع الأستاذ/ محمد بخبرة مهنية تزيد عن 17 عاماً في مجال الالتزام والمراجعة الداخلية والحوكمة في القطاع المالي داخل المملكة العربية السعودية، حيث عمل سابقاً لدى بنك الجزيرة والبنك الأهلي. وهو حاصل على شهادة مسؤول الالتزام المعتمد بالإضافة إلى دبلوم متقدم في الالتزام ومكافحة الجرائم المالية.



عبدالله محمد دهان

المدير التنفيذي لإدارة المخاطر

Abdallah Dahhan

Director of Risk Management

Mr. Abdallah is the Director of the Risk Management, and he is responsible to implement the risk management framework, and the continuous monitoring of the approved risk levels.

Mr. Abdallah has more than 16 years' experience in financing sector, Fintech & Risk Management fields. He worked as Auto Lease Risk Manager in The National Commercial Bank, Risk Manager in Taajeer Finance Company, Head of Risk Management in Dar Al-Etiman Al-Saudi and as Head of Risk Management in Tamam Fintech Company.

He has a Master degree in Business Administration from Al-Faisal University, and has professional certificates from International Academy of Business and Financial Management which is Certified Risk Management Specialist & Certified Operational Risk Professional.

يشغل الأستاذ/ عبدالله منصب المدير التنفيذي لإدارة المخاطر، وهو المسؤول الأول عن تطبيق إطار عمل إدارة المخاطر وكذلك المراقبة المستمرة لمستويات المخاطر المعتمدة.

يتمتع الأستاذ/ عبد الله بخبرة مهنية تزيد عن ١٦ عاماً في قطاع التمويل والتقنية المالية ومجال إدارة المخاطر داخل المملكة، حيث شغل منصب مدير مخاطر التمويل التاجيري لدى البنك الأهلي التجاري، وكذلك مدير مخاطر في شركة تأجير للتمويل ورئيساً لإدارة المخاطر في شركة دار الائتمان السعودي، وكذلك شغل منصب رئيس إدارة المخاطر في شركة تمام للتمويل بالتقنية.

وهو حاصل على شهادة ماجستير إدارة الأعمال من جامعة الفيصل، وكذلك حاصل على شهادات مهنية من الأكاديمية الدولية للأعمال والإدارة المالية وهي شهادة إخصائي معتمد في المخاطر المؤسسية وكذلك شهادة محترف معتمد في المخاطر التشغيلية.



سراج عمر بادقيل

المدير التنفيذي للمراجعة الداخلية

Siraj Omar Baduqayl

Director of the Internal Audit Department

Mr. Siraj holds the position of Internal Audit Department Director and Secretary of the Audit Committee; in addition to that, he is a member of the Executive Management Committee.

Mr. Siraj has more than 17 years of professional experience in various sectors within the Kingdom, in the field of Governance, Risk Management and Internal Audit, where he previously worked for Ernst & Young, during that period he provided Internal Audit services for the Public and Private sectors. He has a MBA degree from the University of Glasgow - Scotland and completed a Leadership Program in London Business School (LBS).

يشغل الأستاذ/ سراج منصب المدير التنفيذي لإدارة المراجعة الداخلية وهو سكرتير لجنة المراجعة المنبثقة من مجلس الإدارة وأيضاً عضو في لجنة الإدارة التنفيذية.

يتمتع الأستاذ/ سراج بخبرة مهنية تزيد عن ١٧ عاماً في قطاعات مختلفة داخل المملكة في مجال الحوكمة وإدارة المخاطر المراجعة الداخلية، حيث عمل سابقاً لدى شركة آرنست أند يونغ وقام من خلالها بتقديم أعمال ومهام التدقيق الداخلي للقطاع الخاص و العام. وهو حاصل على ماجستير إدارة أعمال من جامعة جلاسكو ٥ اسكتولندا وبرنامج تطوير القيادات من (London Business School)



يسلم حسن باصريح

رئيس ادارة أمن المعلومات

Yaslam Basarih

Head of Information security

He is the head of the Information Security Department, he is main responsibility to sets and evolves the strategic direction for the Cyber Security Department and ensures the compliance with the cybersecurity frameworks released by the regulatory bodies.

Prior to join Abdul Latif Jameel United finance, he held an executive role as a Chief Information Security Officer for a listed insurance company located in Saudi; where he started his career in one of the largest energy companies and progressed to information security Governance, Risk and Compliance deputy division manager. Yaslam has a strong record of accomplishment of implementing Cyber Security processes for companies in different industries, which are Finance, Insurance and Energy. He holds Master's degree in Information management and security from University of Bedfordshire, England, and a Bachelor of Computer science from King Abdulaziz University, Saudi. Moreover, he holds multiple professional certificates such as Certified Information Security Manager (CISM) and ISO 27001 Lead Auditor.

يشغل الأستاذ/ يسلم منصب رئيس إدارة أمن المعلومات وهوة المسؤول عن تطوير استراتيجية إدارة أمن المعلومات والتأكد من الالتزام لأطر الأمن السيبراني الصادرة عن الجهات التنظيمية.

استهل الأستاذ/ يسلم حياته المهنية في أحد أكبر شركات الطاقة في المملكة وتدرج الى نائب مدير دائرة حوكمة ومخاطر والتزام أمن المعلومات، وقد شغل منصباً تنفيذياً لإدارة امن المعلومات في إحدى شركات التأمين. وهو حاصل على شهادة الماجستير في إدارة وأمن المعلومات من جامعة بيدفوردشير في إنجلترا وبكالوريوس في علوم الحاسب الآلي من جامعة الملك عبد العزيز، بالإضافة إلى حصوله على عدة شهادات مهنية ودورات تدريبية متخصصة في مجال أمن المعلومات منها مدير أمن المعلومات المعتمد.